



Judo Canada

4141, avenue Pierre-De Coubertin
Montréal, QC, H1V 3N7
Tél: 514-255-JUDO (5836) / Fax: 877-893-5836



April 30, 2024

Dear Judo Canada Members:

As stipulated in the memo of February 28, 2024, and in the Cadet World Championships' selection policy, here are the number one seeds going into the Cadet Open National Championships, which is the main selection event for the 2024 Cadet World Championships.

40kg: None	50kg: Pampolina, Avery (Mb)
44kg: Element, Zoe (Nb)	55kg: Mulingtapang, Maxwell (Ab)
48kg: Kostrovets, Valeria (Qc)	60kg: Kim, Aden (Ab) & Gallant, Connor (Ab) tied*
52kg: Grenier, Melody (Qc)	66kg: Le Bris, Lowan (Bc)
57kg: Van Zyl, Carla (Bc)	73kg: Di Cesare, Tomo (Qc)
63kg: Thibault, Charlie (Qc)	81kg: Bourque, Tristan (Qc)
70kg: Bourque, Charline (Qc)	90kg: Batbayar, Munkh-Erdene (Ab)
070kg: Fowler, Naomi (Nb)	090kg: Bouchard, Jean-David (Qc)

In a weight category where the gold medallist is not the number one seed, a one bout fight-off will occur, at least 30 minutes after the final of the category, between the number one seed and the winner of the Open Nationals 2024. The winner of this fight will be selected for the 2024 Cadet World Championships. An athlete who is not able to compete due to injury will lose by Fusen-gachi.

*In the exceptional situation of 2 tied number one seeds (i.e.: 60kg), the following procedure will be used:

If either one of the two tied seeds wins the Cadet Open National Championships, the winner will be selected for the 2024 Cadet World Championships. If an athlete other than the two tied seeds wins the Cadet Open National Championships, a pool of 3 fight-off will be used, including the winner of the 2024 Cadet World Championships and the two tied seeds. The winner of that fight-off will be selected for the 2024 Cadet World Championships. If a perfect tie happens, the pool fight-off will be redone until there is a unique winner.

Feel free to contact us if you have any questions.

Sincerely,

Nicolas Gill

CEO/HPD

Les programmes de Judo Canada sont financés en partie par le gouvernement du Canada.

www.judocanada.org

The programs of Judo Canada are funded in part by the Government of Canada.

www.judonationals.org





Judo Canada

4141, avenue Pierre-De Coubertin
Montréal, QC, H1V 3N7
Tél: 514-255-JUDO (5836) / Fax: 877-893-5836



Le 30 avril 2024

Chers membres de Judo Canada,

Comme stipulé dans la note du 28 février 2024 et dans la politique de sélection des Championnats du monde Cadets, voici les premières têtes de série pour les Championnats nationaux ouverts Cadets, qui seront le principal tournoi de sélection pour les Championnats du monde Cadets 2024.

40kg: Aucune	50kg: Pampolina, Avery (Mb)
44kg: Element, Zoe (Nb)	55kg: Mulingtapang, Maxwell (Ab)
48kg: Kostrovets, Valeria (Qc)	60kg: Kim, Aden (Ab) & Gallant, Connor (Ab) à égalité*
52kg: Grenier, Melody (Qc)	66kg: Le Bris, Lowan (Bc)
57kg: Van Zyl, Carla (Bc)	73kg: Di Cesare, Tomo (Qc)
63kg: Thibault, Charlie (Qc)	81kg: Bourque, Tristan (Qc)
70kg: Bourque, Charline (Qc)	90kg: Batbayar, Munkh-Erdene (Ab)
070kg: Fowler, Naomi (Nb)	090kg: Bouchard, Jean-David (Qc)

Dans une catégorie de poids où le/la médaillé(e) d'or n'est pas la première tête de série, un combat de barrage aura lieu au moins 30 minutes après la finale de la catégorie, entre la première tête de série et le/la vainqueur des Championnats nationaux ouverts 2024. Le/la vainqueur de ce combat sera sélectionné(e). Un(e) athlète incapable de concourir en raison d'une blessure perdra par Fusen-gachi.

*Dans la situation exceptionnelle où il y a deux premières têtes de série à égalité (par exemple : 60 kg), la procédure suivante sera utilisée:

Si l'une des deux premières têtes de séries à égalité remporte le Championnat national ouvert Cadet, le vainqueur sera sélectionné. Si le Championnat national ouvert Cadet est remporté par un athlète autre que les deux premières têtes de série à égalité, un tournoi barrage en poule de trois sera utilisé, incluant le vainqueur du Championnat national ouvert Cadet et les deux premières têtes de série à égalité. Le vainqueur de ce tournoi barrage sera sélectionné. Si une égalité parfaite se produisait, le tournoi barrage serait refait jusqu'à ce qu'il y ait un unique vainqueur.

N'hésitez pas à nous contacter si vous avez des questions.

Cordialement,

Nicolas Gill

DG/DHP

Les programmes de Judo Canada sont financés en partie par le gouvernement du Canada.

www.judocanada.org

The programs of Judo Canada are funded in part by the Government of Canada.

www.judonationals.org

